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29. juni 2010

Folketingets Energipolitiske Udvalg 
Christiansborg
1240 København K

Opfølgning på spørgsmål 125

Som opfølgning på mit svar af 21. maj 2010 på spørgsmål 125 kan jeg oplyse, 
at der ikke er fremkommet yderligere anmodninger ved Energistyrelsens gen-
nemgang af de over 1.000 sager vedr. enkeltkonti. 

Med venlig hilsen

Lykke Friis
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